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Abstract (en)
The plug connector consists of two housing parts, namely a plug receptacle (2) and a plug (3) as well as an additional slide (4), all of which form a
step-up drive with one another, via tooth systems. A gearwheel (7) is mounted, such that it can rotate, on one of the three parts and engages with in
each case one rack (toothed rod) (25, 45) on the two other parts (2, 4). In this way, it is possible to convert a linear movement of the slide (4) into a
movement, which is likewise linear, of the plug (3) while at the same time stepping up the insertion force with any desired step-up ratio. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Steckverbinder besteht aus zwei Gehäuseteilen, nämlich einer Steckeraufnahme (2) und einem Stecker (3) sowie einem zusätzlichen Schieber
(4), die alle über Verzahnungen miteinander ein Übersetzungsgetriebe bilden. An einem der drei Teile ist ein Zahnrad (7) drehbeweglich gelagert,
welches mit je einer Zahnstange (25, 45) der beiden anderen Teile (2, 4) kämmt. Dadurch läßt sich eine geradlinige Bewegung des Schiebers
(4) in eine ebenfalls geradlinige Bewegung des Steckers (3) bei gleichzeitiger Übersetzung der Steckkraft mit beliebigem Übersetzungsverhältnis
umwandeln. <IMAGE>
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